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 ∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, υπό το φως των εξελίξεων στο Ιράκ 
και καθώς όπως φαίνεται ο πόλεµος δεν είναι µία υπόθεση 48ώρου, όπως 
εκτιµούνταν τουλάχιστον αρχικά, πώς εκτιµάτε εσείς τις αντοχές της ελληνικής 
οικονοµίας; 

 Ο∆ΥΣΣΕΑΣ ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: Κατ’ αρχήν, ελπίζουµε οι εχθροπραξίες να 
τελειώσουν σχετικά γρήγορα και να ελαχιστοποιηθεί ο πόνος που 
δηµιουργείται στους ανθρώπους από µια τέτοια σύρραξη. Η πίστη µας πάντως 
είναι, ότι στην ελληνική οικονοµία πρέπει να προχωρήσουµε όσο πιο γρήγορα 
γίνεται στις µεταρρυθµίσεις που έχουµε στοχεύσει µε βάση τους στόχους της 
Λισαβόνας, διότι µ’ αυτό τον τρόπο θα µπορέσουµε καλύτερα να 
αντιµετωπίσουµε τις οποιεσδήποτε οικονοµικές επιπτώσεις µπορεί να έχει µια 
τέτοια σύρραξη στην ελληνική οικονοµία. 

 ∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ:  Είσαστε δέκτης µηνυµάτων από τα µέλη σας 
ανησυχίας του κόσµου της βιοµηχανίας; 

 Ο∆ΥΣΣΕΑΣ ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: Κοιτάξτε ο κόσµος ανησυχεί βεβαίως, αλλά 
ακόµα οι επιπτώσεις είναι πολύ µικρές και δεν έχουν υπάρξει σε 
συγκεκριµένους κλάδους, πέραν από πιθανώς στον τουρισµό. 

 ∆ΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ:  Έχουµε τη συνεδρίαση της Ένωσης Ελληνικών 
Τραπεζών σήµερα, έχουµε ανακοίνωση νέας µείωσης των επιτοκίων 
χορηγήσεων από τη Γενική Τράπεζα, είναι µια εξέλιξη προς τη σωστή 
κατεύθυνση; Θα τονώσει την αγοραστική κίνηση, θα τονώσει τελικά την 
οικονοµίας; 

 Ο∆ΥΣΣΕΑΣ ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ: Πιστεύω, πράγµατι, ότι η πτώση των 
επιτοκίων συνήθως γίνεται για να τονωθεί η οικονοµία. Αυτό είναι το 
ζητούµενο και νοµίζω ότι είναι µια κίνηση  προς τη σωστή κατεύθυνση. 

  

                        Σας ευχαριστώ πολύ. 

 


